
PROTOKÓŁ NR 13/2015 

 

Z OBRAD XIII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 15 LIPCA 2015 ROKU 

 

 

W obradach udział wzięli : 

 

- radni zgodnie z załączoną lista obecności  

- sołtysi zgodnie z załączona listą obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie WPF na lata 

2015-2022 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami  komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

7. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

8. Sprawy różne 

9. Zakończenie obrad XIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady XIII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński. W obradach udział wzięło 15 radnych , co stanowi quorum. 

 

AD. 2 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad XIII Sesji Rady Gminy Sochaczew. 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie . 

 

AD. 3 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że głównym powodem podjęcia uchwały w sprawie zmian  

w budżecie jest przystąpienie do realizacji  drogi Kąty -Bronisławy-Adamowa Góra –Janów 

wspólnie z gminą Młodzieszyn i będzie to realizowane w ramach projektu . Łączna długość 

dróg , to 5750,05 m. , z czego 2520,65 m. biegnie na terenie gminy Sochaczew , a 3229,40 m. 

na terenie gminy Młodzieszyn  

 

Pan Krakowiak Gabriel zapytał, czy podpisane jest porozumienie z gmina Młodzieszyn  

w sprawie wspólnej realizacji inwestycji  

 

Pani Skarbnik wyjaśniła , że takie porozumienie jest i gmina Młodzieszyn przekaże pomoc 

finansowa na realizację zadania w wysokości 1.773.179,09 zł.  
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- W głosowaniu wzięło udział 15 radnych   

 - za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIII/56/2015 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

 

AD. 4 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

dotyczącej WPF na lata 2015-2022 i wyjaśniła, że zmiany w WPF wynikają ze zmian  

w budżecie gminy  

W związku z tym , że nie było pytań w sprawie przedstawionego projektu uchwały Pan 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o przystąpienie do głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIII/55/205 w sprawie 

wprowadzenia zmian w  uchwale dotyczącej WPF  na lata 2015-2022.     

 

 

AD. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik Gminy  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Pan Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są 

jakieś pytania dotyczące zaciągnięcia kredytu. 

W związku z tym , że pytań nie było Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych  

o przystąpienie do głosowania  

 

- na sesji obecnych było 15 radnych 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/57/2015  w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego.     

 

 

AD. 6 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

Pan Przewodniczący wyjaśnił , że stawka w wysokości 9 zł/miesiąc od jednej osoby nie 

pokrywa kosztów odbioru śmieci  , bo i tak gmina dokłada jeszcze po 30 gr. do 1 osoby. 

 

Pan Wójt poinformował , że w innych gminach odbiór śmieci jest tylko jeden raz w miesiącu. 
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- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIII/58/2015 w sprawie 

wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty.  

 

AD. 7 

Protokół z obrad XII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 8 

 

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Pan Krakowiak zapytał, czy oprócz rozbudowy szkoły w Kątach będzie rozbudowywana 

szkoła w Feliksowie   

 

Pani Górecka Hanna poprosiła o postawienie tablicy o zakazie wyrzucania śmieci na 

cmentarzu w Lubiejewie, bo mieszkańcy zorganizowali się i sami tam trochę posprzątali. 

Pani Górecka zapytała się, czy mieszkańcy doczekają się realizacji  oświetlenia  od Państwa 

Blasiak. 

 

Pan Zieliński Sławomir poinformował, że nie naprawiono oświetlenia znaku STOP  na 

skrzyżowaniu w Żukowie , oraz zgłosił, że chodnik na odcinkach, gdzie są przepusty jest 

pozarywany. 

 

Pan Krakowiak zapytał na jakim etapie są prace związane ze strażnicą w Żdżarowie 

 

Odpowiedzi na pytania udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- powinniśmy dbać o cmentarze. Koło krzyża jest już wyczyszczone , zarośnięty jest środek, 

ale może tylko wytyczyć teren cmentarza . Światło na Lubiejewie będzie zrobione jak będzie 

dokumentacja. W sprawie naprawy znaku poprosimy radnego powiatowego, aby 

interweniował.  

Odnośnie strażnicy w Żdżarowie to przystępujemy do projektu, aby  przekształcić ją  

w świetlice wiejska  

 

Pan Wojda poprosił o zamykanie szkoły, bo jak jechał o 23.00 to na terenie szkoły, gdzie jest 

plac zabaw przebywała starsza młodzież. 

 

Pani Pastuszko Irena poprosiła o poszerzenie drogi na Sielicach. 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zagospodarowanie budynku OSP Feliksów na 

potrzeby szkoły  

 

Pan Sitarski zgłosił, że konieczna jest naprawa chodnika przy trasie do Warszawy,  

a gwarancja na niego minęła. 

 

 



                                                                 -4- 

 

Pani Nagłowska Ryta zapytała, kiedy będzie ogłoszony przetarg na drogę w miejscowości 

Czerwonka-Parcel koło lasu     

 

Pani Borek potwierdziła problem z chodnikiem , bo naprawa należy do Ożarowa i stwierdziła, 

że jest za rozbudową szkoły w Feliksowie, ale podobno fundamenty są za słabe, aby podnosić 

ja do góry. 

 

Pan Krakowiak poparł propozycję Pana Przewodniczącego w sprawie przystosowania 

strażnicy OSP Feliksów dla potrzeb  szkoły i zapytał się kiedy będzie zrobiony parking przy 

szkole w Kątach  

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że chodnik zrobiony będzie do września. 

 

Pani Borek  wyraziła wątpliwość w sprawie  OSP Feliksów, czy po gospodarsku będzie teraz   

zabieranie strażnicy strażakom, gdy sobie wszystko wyremontowali. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że będą prowadzone rozmowy z projektantami, czy da się połączyć 

strażnicę ze szkołą i jak to będzie można zrobić. 

W sprawie naprawy chodnika wystąpimy do Generalnej Dyrekcji Dróg, bo oni za ten chodnik 

odpowiadają. 

W sprawie przebudowy drogi w Czerwonce-Parcel, to najpierw musimy zrobić wycinkę 

drzew w lesie. 

 

Pani Nagłowska poprosiła o poszerzenie drogi do lasu w Czerwonce-Parcel 

 

Pan Wójt poinformował, że wczoraj przyszła decyzja w sprawie przyznania środków na drogę 

w Janowie i teraz czekamy na uchwałę Rady Gminy w Młodzieszynie w sprawie 

przystąpienia do realizacji drogi. Na drogę realizowana wspólnie z gmina Młodzieszyn 

otrzymano dotacje w wysokości 50 % kosztów budowy drogi. 

Parking przy szkole w Kątach będzie wykonany do końca sierpnia. 

 

Pani Borek Dorota  poinformowała, że rozmawiała z powiatem w sprawie budowy chodnika 

w Kożuszkach – Parcel w kierunku Zosina i okazuje się, że projekt na budowę chodnika jest 

zrobiony i jest ważny do 2017 roku , dobrze byłoby go wykorzystać. 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że chodnik ma być przy drodze powiatowej  

i może być wykonany przez powiat. W związku z tym , że obecnie w powiecie rządzi PIS,  

a Pani Borek weszła do rady z PIS-u, to Pani ma najlepszą szanse na prowadzenie rozmów  

w tej sprawie . Może Pani zaproponować, że jeśli powiat pokryje koszty budowy chodnika  

w 50% , to drugie 50% dołoży gmina. 

 

AD. 9 

Obrady XIII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.30. 

 

     Protokółowała                                                       Przewodniczący Rady Gminy Sochaczew 

 

Wiesława Dałkiewicz                                                                 Czesław Ćwikliński 


